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1. In de presentatie “Toekomst kermissen in Overbetuwe definitief.pdf” is sprake van drie 

kermissen georganiseerd door de gemeente en vijf overige kermissen. Op sheet 5 

staan enkele bedragen met kosten en opbrengsten. 

Technische vraag:  

- Kunt u de kosten en opbrengsten voor ons uitsplitsen naar de kermissen die wel en 

die niet worden georganiseerd door de gemeente? 

- Kunt u de kosten en opbrengsten voor ons uitsplitsen naar de kermissen in Elst en de 

kermissen in andere kernen? 

 

2. In dezelfde presentatie wordt aangegeven dat in 2018 een aantal extra inspanningen is 

geleverd voor het verbeteren van de kermis.  

Technische vraag:  

- Kunt u die concreet maken in termen ureninzet vanuit de gemeente, inhuur van 

externen en daarmee samenhangende kosten? Wat is hiermee extra gerealiseerd? 

 

3. In de evaluatie kermissen d.d. 30 november 2017 is sprake van een op te richten 

werkgroep kermissen, met als taak om diverse scenario’s op te stellen. 

Technische vraag:  

Is deze werkgroep gerealiseerd en kunt u de verslagen van bijeenkomsten van deze 

werkgroep en/of door deze werkgroep opgestelde scenario’s delen? 

 

4. Bij de onderzoeksaanpak van de evaluatie kermissen 2017 wordt gesteld “uit de 

interviews komt naar voren dat een aantal betrokkenen op diverse onderwerpen 

afwijkende zienswijzen hebben. We hebben getracht in dit eindrapport een zo neutraal 

mogelijk beeld te schetsen van de gebeurtenissen.” 

Technische vraag:  

Kunt u aangeven op welke punten en hoe de zienswijzen van de betrokkenen vanuit de 

gemeente en het organiserend bureau afweken van de zienswijzen van derden?  

 

5. In de evaluatie kermissen 2017 staat een lijstje “waar is het mis gegaan” naast een 

aantal organisatorische onvolkomenheden o.a.: 

- de pachtgelden in Elst zijn vlg de exploitanten aan de hoge kant 

- er is geen aansluiting tussen het kermisterrein op het Europaplein in Elst en de 

Luikse Markt en de Paardenmarkt. (….) 

- er is bij de gemeente Overbetuwe geen inzicht in de (prijs)afspraken die …. Met de 

exploitanten heeft gemaakt. (….) 

Bij de aanbevelingen en handreikingen staan vervolgens een aantal concrete 

suggesties o.a. : 

- tav het realiseren van aansluiting met de Dorpsstraat. 

- het financieel aantrekkelijk maken van de komst van een publiekstrekkende attractie 

- de optie om terug te gaan van 2 naar 1 kermis in Elst 

Technische vraag:  

- Kunt u aangeven wat in 2018 met bovenstaande punten is gedaan en als er niets 

mee is gedaan, waarom niet? 

 

6. Bij de evaluatie kermissen 2017 lijkt – gelet op de beschreven onderzoeksaanpak op 

pag. 3 – de focus te hebben gelegen op de kermissen in Elst. 

Technische vragen: 

- Is ook gesproken met de (niet op pagina 3) genoemde partijen met name mensen 

die logische gesprekspartners zijn bij de gemeentelijke kermissen in Heteren en Driel 

(ondernemers, dorpsraad), maar zeker ook de organisatoren van de niet-

gemeentelijke kermissen. Zo ja, wat heeft dit opgeleverd en zo nee, waarom niet? 

- Welke ideeën zijn er over mogelijkheden voor een sterkere faciliterende rol van de 

gemeente bij de niet-gemeentelijke kermissen? 
- Is met name voor de kermissen in de andere kernen dan Elst de aanbeveling 
opgevolgd om te onderzoeken of het wenselijk zou zijn om ook bij die kermissen een 
feesttent te koppelen aan de kermis en zo ja, wat was de uitkomst van dit onderzoek. 


